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11208436102, racun:

sa 113. sjednice Vijeia Hrvatske kornLore
odrlane 8. svibnja 2020. godine s podetkom
sljededim

pDtem videopoziva (telekonferoncij

sestrama i medicinskim tehnidar

medic
r-r 14.00

oru)

),sa

1. Usvajanje zapisnika

2. Odluka o doniraniu
3. Razno

Dnevnim
sa )t12. sjednice Vijeia

novdanih sredstava medi

Nazodan je 2l ilan Vijeda

P redsj edni c a Y ije (,a p o zdr av ila je sve n azodne.
Dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad 1)
Usvajanje zapisnika sa 113. sjednice Vilje6a IIKM
Zapisnik sa ll2, sjednice Vijeia HKMS jednoglasno

Ad 2)

usvoJen

Odluka o doniranju novianih sredstava medicins
Predsjednik Komore ukratko je obrazloLio prijedlog
mailom. Podsjetio je kako se takav prijedlog spominj
Predsjednik je pojasnio kako je provedena anketa u
medicinske sestre i tehnidare u Gradu ZaS5rebu iKrt
iznos je oko 300.000 Kuna, a koji se ve6 rralazi u Fi
zna(,t da neie biti problema oko odrZivosl.i jer taj izn
pretpostavlj a da 6e iznos biti manji jer nisu svi k;oji
da ie ova Odluka biti lijepa gesta prema kolegicama
Predsjednica Vijeia zamolila je sve nazoiine da se,
Zamolila je sve da izraze svoje mi5ljenje, a na kraju
pozivatinazodne da se izjasne i da 6e krenuti od kraj

urvSorrr4 DLlcltlcllltrl u putl 95u.
i pro5li puta, izjasne o prijedlogu Odl
se glasati o Odluci. Rekla je kako ie

premp Lupanijama.

s prijedlogom i za doniranje je.Irena Danyi Holetid rekla je kako se u potpunosti sl

sestara (u daljnjem tekstu: K

Ivica RaZnjevi6 se takoder slaZe i misli da treba pom ii lju{ima koji su stradali.



Buduii da je do5lo do prekida svezi Agneza A.

predsj edni c a Y Ij e(,a p ozv ala S uzanu C indri i da
Suzana Cindrii rekla je kako se slaZe s prijedlogornL.

Nevenka Ivek je suglasna
Buduii da se i dalje nije mogla uspostaviti vezir s A
nastavila pozivati ostale dlanove Vijeia da se i:zjasrr

Silvana Dekovid rekla je kako se slaZe s prijedllogo
Zvonimir Pardina rekao je kako se slaZe, Misli da

pomo6, ako treba i povisiti iznos, ali treba razmisliti
Boii se da to ne bi izazvalo lavinu zahtieva u bud
i Rijeci. Predsjednik Komore pojasnio je da se ova
Zvonimir Pardina je rekao da je u tom sludaju sve uL

Predsjednica Vijeda konstatirala je kako Agne;ira A
pozivati ostale dlanove Vijeia.
Brankica Ividinec ie za odluku.
Karolina ViZintin je apsolutno suglasna s prijedl
Sandro Vidmanii je nadelno suglasan s prijecllogonr
kategorija malo sporna, ali ako se napravi dobra rev
Predsjednik je pojasnio da se z,elena kategorija
trenutno, a u unutar objekta moZe biti popucana Zbu

Sandro Vidmanii rekao je kako postoji opravdana
na tisuie njih kojima je popucala Lbuka pa se trrita
Jelena Kitanovii je takoder apsolutno suglasnzl, s ti
za crvene oznake na 10.000 kuLna.

Zvjezdana Gvozdanovii je suglasna s prijedlogom
AgnezaAleksijevii pozdravlja inicijativu i idle.ju i sl

prigodu i zahvaliti na pomo6i Komore poplavlje
zapomoc sestrama u elementarnoj nepogodi, a.li bil
koje bi vodilo evidenciju i odludivalo o svemu o
treba biti predsjednica Vije6a i dlanovi \/rjeia s pod
BlaLenka Stunja svakako se slaZe s prijedlogorn Od
povi5enju iznosa za ervenu kal.egoriju g<lje su

kategorija i rnoLda malo smanji iznos. A.ko netko i
pomoii. Pitala je jesu li brojke lcoje su dlanovi Vij
kolegice koje su ispunile anketu. Vjeruje kako ima j
treba napraviti kalkulaciju. Zakljudno srnatra cla tre
zelenu malo smanjiti jer 6e takvih sigurno biti najvi
Darinka Zvorc Novak takoder apsolutno podri,ava
koliko maksimalno moZe biti sredstava,Jonnuro za

najviSi iznos moZe biti.. Predsjednik je odgovorio
od toga potroSeno oko 250.000 Kuna na bolesti. Da
bolesti, predsjednik je odgovorio da je procjena tak
godine pod tom stavkom. Darinka Zvoro Novak
oko 300.000 Kuna, predsjednik je potvrdio. Darin
Bojan Baki6 se slaZe.

Kristina Oli6 rekla je kako se slaZe s navedenitr

se nije mogla izjasniti pa je
svoje miSljenje.

logom i podrZava ideju Agneze dtercfievie



o osnivanju povjerenstva, a oso,bito s tim da prerd

SnjeZana Busandii rekla je kako se slaZe s prijedl
Cecilija Rotim je suglasna i smatra da je ideja i
potres dogodio, pojasnilaje da crvena oznal<aznadi
vanjski utjecaj, a N2 znadi da ie se zbog o5teienja
definitivno treba pomodi. Zuta oznakaznadi da je
slidno, Pl znadi da je potrebno saniranje i detal]ni
mjere hitne intervencije, da ponovo dode statidar i ut
moZe uii u svoj objekt. Zelena oznaka se odnoriri na t
svakodnevnogLivota, odnosno da se u objektu moZe
tu zelenu kategoriju i trebalo bi se pomnile prodisk
je kako ona osobno Zivi u centru grada i r,norali su
pokraj, iako je njezinazgradaproSla bez o5teienja.
zelenu oznaku trebalo pomnije prouditi i pitatri stru
Zutu kategoriju. Takoder podrZava osnivanje p,cvj

informacije.
Nada Tadii je apsolutno za pomod i slaL<t se sa Cecil
treba povisiti crvenu, a izbjeli ili revidirati zeienu ka
nedo statka sredstava. Pozdravlj a osnivanj e pov.] e

taj nadin m o gl e izbj e(,i m an ipu 1 ac ij e. Zakljudila. j e
za r ev idir anj e zelene oznake.
RuZa Uremovii slaZe se sa svim Sto je rekla Nlada T
revidiranje zelene, PodrZava sve.

Predsjednica Vije6a konstatirala je kako su se svi izj
Agneza Aleksijevid predlaLe da se razmisli o tome d

s podrudja koje je pogodio potres oslobodi dlanarine:
Zvonimir Pardina rekao je kako je provedena ank
broj zahdeva. Misli da bi trebalo prikupiti sve
dokumentacije, a nakon toga odluditi o visini naknad
diskutabilne te o povi5enju iznosa za cruene i Lute
ali niti malena svota novca.
Moguie je dai200lfudi moZe poslati zalhtjeve. P

zelenu oznaku gdje moZe biti rijed o tome da je
upravo zbogtoga da se provjeri kolidina ljudi koja je
koliko ie se dati.
Predsjednik Komore rekao je kako je i njemu zelena
radi o upotrebljivim objektima s o5te6enjima, alli

pomoi. Yezano uz povjerenstvo, naglasio je da je bi
Vijeia koja je bila stalno informirana o s'vim nepravl
Smatra da ured Komore moZe odradivati sve oosl
sada radilo te da nije potrebno povjerenstvo, buduii
upuiena u sve analize i procjene, zbog dega se i sj

definirano. Ako se dogovori da se prvo podnesu zaht
ie to trajati u budu6nosti. MoZda se javi iisti broj ljud
javna. Direktno u Komoru javilo se 5 kolegica lcoje
broj ne bi trebao rasti. Misli da je dobra ideja o oslo
Kuna mjesedno po dlanu, ali to dovodi u neravnopra an poloZaj ostale dlanove Komore.

a, qrisli da je to izvrsna ideja jer bi se $a
o je 7a povi5enje iznosa za crvenu oznalku

i6, osobito zaervenu i Zutu kategoriju

ili, odnosno izrekli svoje mi5ljenje.
se idp korak dalje i da se kolegice iko

edno izvjesno vrijeme.
Sto znadi da bi rnogao postojati puno
e u odredenom roku za prikupljanje
i razmisliti o zelenim oznakama koje r

ake. Smatra da 300.000 Kuna niie veli

nuti7,laganjem Cecilije Rotim vra6a se

cnut lid, Takoder podrLavapovjerenst.
preddla dokumentaciju i da se provjeri

ka bila na neki nadin diskutabiln
era je bila da Sto vi5e kolegica dobije
u dnevnom kontaktu s predsjednicom

vezane uz donesene Odluke, kao Sto se

je predsjednica Vijeia od podetka
ica Vijeia sazvala nakon Sto je sve
evi, a onda odluduje o svoti, ne zna koli
kojije sudjelovao u anketi kojaje bila

daju u crvenu kategoriju i smatra da r

anju dlanarine, prosjek dlanarineje 3



Medicinske sestre morale bi povladiti izjave o pladar
jednostavnije je dodijeliti novce na ovaj nadin, nego
manji. Misli da je predloZena Odluka puno teZa i fi
PredsjednicaYijeca misli da bi bilo jako dobro da
da je bila informirana od strane predsjednika Kom
povjerenstvo, bududi da su se povjerenstva vei osni
koja todno. PredlaZe da u povjerenstvu budu
V ij eia iz Gr ada Zagr eb a, Krap in sko -zagorske iiup an
Cecilija Rotim predloZila je da u povjerenstvu [rude
buduii daje to podrudje takoder pogodeno potresom
Smatra da se joS treba promisliti o odluci, za kcrju su
trebalo u odluci limitirati iznos na 300 ili 400 0100 K
odluku. Voditeljica radunovodstva rekla.je ne z,nam
Pravilnik o porezu na dohodak kaLe da sr: donacije
uvjetima, a ako se tako ne napravi, to su oporezlive
svota, jer se ne zna kolika 6e ona biti. Svota moZe bi
ne6e priznati crvenu ili Zutu kartegoriju ili se rnoZe
svota ne moZe biti u odluci.
Zvonimir Pardina zbogtogapredlaLe da se prvo rasp
povjerenstvo pregledati, nakon dega ie se donijeti
moguie je da bude 150000 ili 300.000 Kuna. t/tisli d
su diskutabilni. Treba zadati toian rok u koiem ie se
zakljudi to je gotovo i viSe nema dostave dokuLrnen
dokumenta cija moLe prikupiti.
BlaZenka Stunja slaZe se sa Zvonimirom Pardrinom,
sludajeva nego Sto je prijavljeno, samo dvoje, to t
Komora krenula u akciju prikupljanja dokumentacije
blizu epicentru i gdje je sigurno nastradalo viSe ljudi
prikupi dokumentaciia, a nakon toga se eventualno
imaju manja o5tedenja smanji.
Predsjednica Vije6a pitala je moZe li se oformiti povj
Komore odgovorio je da se u tom sludaju mora mi
ne ide na glasanje" Predsjednica Vijeia pitala je m
se raspisao natjedaj i prikupila dokumentacija, a. da
Tajnik Komore rekla je kako je u ovoj Odluci o doni
procedura i dokumentacija koja je potrebna, jarirno je
pravnih i financijskih problema. Ako bi se osnovalo
odluku tako da za provedbu vi5e nije ovler5ten predsj
Nadin na koji je Odluka predloZena je najjednosrtavni
odludi, u skladu s propisima . Yezano uz clokurnr:ntac
ako Vijeie tako odludi moZe se na web stranici obiav
zahtjeva su dlanovi Vijeda zaprimili. Zahtjev je na
informacijama sa svim onim Sto ljudi na terenu trebaj
znati da ie njihovo ime i prezime i iznos ,Jonacije bit
sredstava je kljudna pravno i financijski. tsad je spo
odnosno to tko ie Odluku provesti - povjerenstvo,
sastajati na dnevnoj ili tjednoj razini ili kako se doku ntagija bude prik.upljala jer prema

u dlanarine, Sto je komplicirano, a
loboditi dlanarine kojeg bi efekt bio
:ijski povoljnija.

osnuje povjerenstvo. Rekla je kako je i

ovom trenutku ne moZe
nica Vijeia, predsjednik Komore, dla

ie ijedan pravnik iz ureda Komore.
dlanica Vijeia iz 2l,agrebalke Zupanije,

radelpo svi. Rekla je da bi povjerenstvo
na. Pitala je moZe li se iznos staviti u
u kojpm roku ie se ljudi javiti te dau kojpm roku ie se ljudi javiti
ogu davati dlanovima svima p

natjedaj i prikupi dokumentacrja koj
uka o visini donacije. dko se krene ovz
. crvehe treba definitivno povecati, a,ze

uftentacija prikupljati, a kad se natl
ije" Virijeme je tak'vo da se sada

onda ide naknadno s Odlukom.

ik Komore, nego da.je to povjerenstv$.

isli da u njezinoj Zupaniji ima vi5c
l<olegicama na terenu dati do znarla dalle

renstyo za tu vrsttr
rti o{luka, Sto znad a
li se oformiti povie i

i, to Viiei
u jedaj, a

ri . Obr{zt
,ljen femeljem Zakona o pravu na pristu!
t znati, izrnedu ostalog i to da ljudi lreb{ju
objalljeni. Odluka o doniranju novdaniflr
iznos u dlanku 2. i sporan je dlanak 7.,
se Vijede tako dogovori, a koje 6e se



o opiem upravnom postupku postoje vrlo kratki rok
zahtjeve. Kako se Vijeie dogovori, ured Komore ie
usvojiti predloZena Odluka. Clanak 1., 3 i 5. ser ne r
razgovarati. elanci 1.,3.4. i 5. su formulirani
tide iznosa i toga tko 6e sjediti u uredu i rjeSava.ti
Predsjednica Vijeia pitala je moZe li se na danaSnjoj
nakon toga objaviti javni poziv na web stranici, pri
Predsjednik je odgovorio da moZe, da se danas don
javnog poziva da se prikupi dokumentaciiija temelj
odluditi o doniranju sredstava.
Brankica Ividinec pitala je, ako se danas izabeut
trenutno vate6a. Predsjednik je odgovorio je da. je to
moZe li se glasati za povjerenstvo, a nakon togarza
glasazapovjerenstvo, u tom sludaju ne ntoZe glasati
iznos, a da se, ukoliko se osniva povjerenstvo, odluk
Predsjednica Vije6a predloZila.je da se pwo gl.esa za
Odluka u koju ie se staviti iznos. Tajnik Komore rek
su dlanovi Vijeda govorili o tome da se i:rnos zer

ukinuti ili smanjiti.
Na pitanje predsjednice Vijeia moZe li sr: osnovati
iznosa i nakon toga ju predloZiti Vijeiu, rtajnik l(om
odluka da se osnuje povjerenstvo, objavi poziv, prik
prijedloga Odluke i tz obrazac zahtjeva, a nakon
crvenu, Zutu i zelenu kategoriju. Ovlasti povjerenstv
iznos. Predsjednica Vijeia pitala je mora li se glasati
je da se mora, buduii da se mora napraviti Odlurka o
PredlaZe se da u povjerenstvu budu: Marina Fri5dii,
Stunja i Irena Danyi Holeti6. Predsjednica Vije<ia pi
Predsjednik je odgovorio da ne treba bitipravnik b
dlanova, s pravnikom bi imalo 5est, a povjerensrtvo
Komore rekla je da bi ovlasti povjerenstva bile pri
Predsjednica Vijeia se sloZila da bi to bile ovlar;ti po
Tajnik Komore odgovorila je da je jedino taj nadin u
se sad glasati za povjerenstvo koje 6e sve odraditi k
Odluka iii na Viieie.
Tajnik Komore rekla je kako Vijeie vi5e ne morra do
prenosi na povjerenstvo koje ce prikupiti dokumen
s medicinskim sestrama koje dobiju donaciju,
Komore koji je za to ovla5ten. I'redsjednica Vijeda
Komore dodatno je pojasnila kako Vijeie daje provj
zahtjevima. Predsjednica Vijeia rekla je kako so n
Komore.
Darinka Zvorc Novak pitala je moLelipc,vjerenstvo
ostali dlanovi Vije6a neie o tome mo6i odludivati.
Zvonimir Pardina pitao je moZe li se osno,vati povj
poziv a i prikuplj anj e dokumentacij e, a o visini
prikupljanja dokumentacije kad se moZe donijeti Odl

vi u kojima se mora ljudima odgovoriti ira
i, samo je pitanje hoie li se danas

ogu rnijenjati, a o dlanku 4. se moire
pravifima pravne i financijske struke. St! se
mete, to je stvar odluke Vijeia,

ici Vij eea izglasatipovj erenstvo, a
ljati podatke .

odluka o raspisivanju i obj avlj ivaniu
dlanka 3. te osnuie povierenstvo koie ieJ -J- --

iranju u..artfiuu
jednica Vije(:a pit{la je

luku. Tajnik Komore rekla je da se, ako se

n Odluku, buduii da se nije odredio tod[n
mijehja.
)vlefenswo, naKon cega ce se lzradltl rlova
je d,a se ne moZe staviti iznos, budu6i da

da ppvjerenstvo odludi o visini dctnacijp za
bile bi prikupiti dokumentaciju i odredifile br pnkuprtr dokumentaciju i odredifi

poyjerenstvo, tajnik Komore odgovor]ila
iv4nju povjerenstva.
:io Gazic, Cecilija Rotim, BlaZenka

ugoyore 6e potpisivati predsjednik
la je lako joj se to dini korektno. 'Iajni(
nstvd mandat da odludi o pristiglim

'jeienstvo, nakon dega ie se izraditi

da sq svi rczumjeh Sto je rekla tajnik

avedqne ili poveiati, a
dsjedirik orio je da.je takf .

rstvo koj st za raspisivanienstvo koj st za raspisivanje

ie de se odludivati kasnije po zavr5etku
ka. Tsjnik Komore pojasnila je da se u lom

u oz4aku moZe pove cati, a za zelenu



sludaju neie donositi Odluka o doniranju, nego Odlu
je rekao da, ako se da ovlast povjerenstvu da oclluduj
moraju znatio toj odluci.
Zvonimir Pardina predloZio je da se osnuje pov^j

po zavr5etku poziva povjerenstvo ie predloziti Vij
odluku jer se moZe dogoditi da se odobri i milion
podrLava prijedlog da povjerenstvo odluiiuje bez Vij
Ivica RaZnjevii rekao je da ie odgovarati povjerrenst
povjerenstvo. Zvonimir Pardina rekao je da 6e, ako
predsjednik Komore, Ivica RaZnjevii rek.ao je cla

Vijeda.
Predsjednik je rezimirao iznesene prijedloge: osniva
dega se prikuplja dokumentacija, apo zavr5etkrr pozi
donacija o demu ie Vijede donijeti odluku.
Predsjednica Vijeda pozvala je na glasanie o osnivan
Prijedlog o osnivanju povjerenstva usvojen je s 13 gl
pitao je moZe li se javiti za rijed, predsjednica \/ij
ne moze govontl.

Ad3)
Razno
Predsjednik Komore izvijestio je da o besplatncrj pol
daruje medicinskim sestrama i lijednicima koja vrij
19.PredlaLe da Viie6e razmisli o tome dil Kom,ora
1.5. pod istim uvjetima pod kojima Generali poklanj
pod kojima ie medicinske sestre dobiti naknadrr.
Predsjednik je joS izvijestio kako 6e Croclux dati
ie biti obavijest na internet stranici, pojar;nio je kako
Brankica Ividinec rekla je kako prijedlozi Komore ni
tome raspravi. Predsjednica Vije6a rekla.je kako ie
RuZa Uremovi6 pitala je postoji li moguinost s

odgovorio da su akcije vezano uz obiljeZavanje
koordinirane s udrugama, ve6inom 6e se odvijati pu
Predsjednika Republike.
Agneza Aleksijevii je pohvalila Sandra Vidmarriia,
Kurtovii i ostale autore prezentacije vezano uz
sve je pozdravila i zahvalila, zai.eljela sretan f)am
sjednica Vijeia odrLati u prostorijama Komore kraj

Sjednicaje zavrlila s radom u 15.16 sati.

Zapisnik vodila:

Anastazij a S orii Urani i

lPrgdsjednica Vijeia Komore:

in4 Fri5di6, magistra sestrinstva


